
Folketingets Sundhedsudvalg har den 24. marts 2010 stillet følgende spørgs-
mål nr. 444 (Alm. del) til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed ende-
ligt besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).

Spørgsmål nr. 444:
’’ Kan ministeren bekræfte, at behandlingen af børn, der har fået transplanteret 
nyrer, på Rigshospitalet indbefatter omfattende brug af binyrebarkhormon, der 
ikke bruges på OUH og oplyse, hvilke konsekvenser dette har for børnenes 
vækst? ”

Svar:
Jeg har til brug for besvarelsen indhentet bidrag fra Sundhedsstyrelsen.

”Ifølge det til Sundhedsstyrelsen oplyste anvendes transplantation uden brug 
af binyrebarkhormon både på Odense Universitetshospital og på Rigshospita-
let.”

Jeg kan henholde mig til Sundhedsstyrelsens oplysninger. 
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